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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 3  

van woensdag 30 maart 2016 om 19:30 uur 

 
 
Aanwezig: Der Kinderen Annemie, Van de Poel Katrien, Roes Peter, Gevers Dimitri, De Wilde Tine, Driesen 
Godelieve, Van Geirt Willy, Grooten Eddy, De Coninck Katleen, Gladiné Pierre - raadsleden 
Segers Peter - schepen 
Op de Beeck Luc - Schepen-OCMW voorzitter 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: De Smet Annick - voorzitter 
 
Waren eveneens aanwezig 
Jan Van Otten – raadslid in vervanging van Annick De Smet, 
Jan Boulliard – raadslid, 
Peter Anaf – Gelijke Kansen, 
Katrien Abrams – cel onderwijs, 
Pers. 
 
Als gevolg van de verontschuldiging van voorzitter Annick De Smet zal raadslid Tine De Wilde de vergadering 
voorzitten als waarnemend voorzitter. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Masterplan AZ Campus Sint-Jozef 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Luc Op de Beeck toelichting bij dit punt. 
Dimitri Gevers vraagt over hoeveel capaciteit men spreekt. 

Men spreekt hier over 650 bedden wat gelijk is aan het huidige aantal van Sint-Elisabeth (400) en 
Sint-Jozef (250) samen. 

Dimitri Segers vraagt of ook al gekeken is naar de ruimtelijke planning en de mobiliteit. 
Luc Op de Beeck verduidelijkt  dat de ontsluiting van het ziekenhuis nog moet bekeken worden. Bedoeling 
is om de huidige campus Sint-Elisabeth zorg-gerelateerd in te vullen. Het zal dus noodzakelijk zijn om 
beide locaties in zijn geheel te bekijken. 

Dimitri Gevers is van mening dat wanneer de mobiliteit niet kan volgen er problemen zullen ontstaan en men best 
niet wacht tot Vlaanderen een beslissing gaat nemen. 
Willy Van Geirt verduidelijkt dat indertijd de keuze van de locatie van het nieuwe ziekenhuis onder meer gebaseerd 
was op mobiliteit. 
Dimitri Gevers verduidelijkt dat hij zijn bezorgdheid wil uitdrukken en men best eerst probeert de problemen van de 
Ring uit te klaren vooraleer iets te ondernemen.  
 
Actieplan rond welbevinden (anti-pestplan) 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Katrien Abrams toelichting bij dit punt. 
 
Samenwerkingsovereenkomst tussen het Interfederaal Gelijkekansencentrum (Centrum) en stad Turnhout 
met betrekking tot de lokale werking van het Centrum gedurende de periode 2016 tot en met 2019 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Peter Anaf toelichting bij dit punt. 
 
Invoeren van BlueAssist in de stad Turnhout 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Peter Anaf toelichting bij dit punt. 
Willy Van Geirt vraagt of er al misbruik is vastgesteld. 

Voor zover geweten nog niet. 
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Peter Roes vraagt of er al gemeenten zijn die dit systeem gebruiken. 
De buurgemeenten Kasterlee, Lille, Vosselaar en Beerse maar onder meer ook Stad Oostende. 

Annemie Der Kinderen vraagt waar de kaartjes te krijgen zijn. 
Dit kan via de website. 

Ze stelt voor om dat bijvoorbeeld ook bij o.a. de dokter, ziekenkas, bakker, … te doen. 
Dit lijkt een goed idee waar zeker rekening zal mee gehouden worden. 

Peter Roes vraagt of er ergens meetpunten over gebruik te vinden zijn. 
Dit kan op de website. 

Bedoeling is om dit project te lanceren tijdens het evenement de Schreeuw op 23 paril. Ook dan zou de uit-pas 
gelanceerd worden. Vraag is of beide initiatieven samen kunnen gelanceerd worden.  

De aanwezige raadsleden vinden dit geen probleem. 
 
Jaaroverzicht noodvoedselhulp 2015 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft  schepen Peter Segers toelichting bij dit punt. 
Verwijzend naar het aantal doorverwijzingen en meer bepaald het aantal niet afgehaalde doorverwijzingen en 
voornamelijk de reden hiervan zal navraag gedaan worden. 
Navraag leert ons het volgende: 
De cijfers in de presentatie gaan over absolute cijfers. 
In de praktijk wil dit zeggen dat er van al de gezinnen die in 2015 werden doorverwezen slechts 7 gezinnen zijn 
geweest die een of meer doorverwijzingen hebben gehad maar niet zijn komen opdagen. Dit zijn dus de mensen 
die we helemaal niet hebben weten te bereiken. Eén van deze gezinnen hebben we ondertussen in 2016 wel weten 
te bereiken. Vanuit dat perspectief is onze drempel dus niet overdreven hoog en tonen we aan dat we er samen met 
de doorverwijzers in slagen om voor veel gezinnen drempels weg te werken. 
 
Stand van zaken vluchtelingen 
Schepen Peter Segers meldt dat er zich geen fundamentele wijzigingen hebben voorgedaan in het centrum. Ook 
het ocmw ondervindt tot op heden nog geen overrompeling. 
Schepen Peter Segers deelt ook mee dat tijdens de vakantie “alles kids” wordt georganiseerd door Kazoo voor 
kinderen uit het vluchtelingencentrum. 
Willy Van Geirt verwijst naar de oproep die gedaan werd naar tolken. Hij heeft weet van iemand die zich heeft 
opgegeven maar tot op heden hiervan niets meer gehoord heeft. 
 
Punten agenda gemeenteraad 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
Uit het college 
Schepen Peter Segers deelt mee dat het project “mama leert” door VVSG genomineerd werd in de categorie 
“ouder”. 
 
Varia 
Aan de hand van een ptt (zie bijlage) geeft Peter Segers toelichting bij de stand van zaken van de onbewoonbaar 
verklaring van het pand de Merodelei 140. 
 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  


